



شهادة اعتماد

رقم الشهادة: 049 – JAS Test

مختبر مركز ماس للفحوصات الهندسية / عمان

ماركا الشمالية – عمان – الأردن

تلفاكس: ٤٨٧٣١١٠

ص.ب: ٧٨٢١ عمّان ١١١١٨ الأردن

البريد الإلكتروني: tareqashour@hotmail.com

تم منح هذه الشهادة بعد التأكد من كفاءة المختبر وفقاً لتعليمات "إدارة إجراءات اعتماد جهات تقييم المطابقة رقم (٤) لعام ٢٠١٦" ومتطلبات المواصفة الدولية الأيزو/أيسي ١٧٠٢٥:٢٠١٧ لإجراء:

الفحوصات الميكانيكية والفيزيائية والكيميائية للخرسانة، الأنابيب الخرسانية، الأطاريق الخرسانية مسبقة الصب، أنابيب الدكتايل، التربة، الحصمة، البلاط الاسمنتي (للاستعمال الداخلي والخارجي)، حجر البناء، الطوب الخرساني والطوب الخرساني المفرغ للعقدات، حديد التسليح، الأنابيب البلاستيكية (U-PVC)، الأنابيب البلاستيكية (PE)،

الخلطة الإسفلتية حسب الملحق رقم (١)

صدرت في عمّان بتاريخ ٢٠٢١/١٠/١١ وتعتبر سارية المفعول حتى تاريخ ٢٠٢٦/١٠/١٠

مدير وحدة الاعتماد

م. لانا مرشدة

- تشكل الملحقات وأي وثائق تسلّم عند الاعتماد جزءاً لا يتجزأ من شهادة الاعتماد وسوف يتم عكس أية تعديلات تطرأ على الشهادة على تلك الوثائق أيضاً.
- للإصدارات الأحدث من هذه الوثيقة يمكنكم الاطلاع على الموقع الإلكتروني لوحدة الاعتماد حسب الرابط التالى: <https://au.gov.jo>
- يجب على المختبر المعتمد إصدار تقارير فحص تحمل رمز الاعتماد ضمن مجال الاعتماد الموضّح حسب الملحق رقم (١) فقط وفقاً لتعليمات استخدام رمز و شعار نظام الاعتماد الأردني رقم (٦) لعام ٢٠١٦ والتعليمات المعدلة لها لعام ٢٠١٧ المعدة من قبل وحدة الاعتماد.
- يحق لوحدة الاعتماد سحب شهادة الاعتماد في حال مخالفة المختبر لشروط ومتطلبات الاعتماد المعرّفة في تعليمات "إدارة إجراءات اعتماد جهات تقييم المطابقة رقم (٤) لعام ٢٠١٦" وفي المواصفة الدولية الأيزو/أيسي ١٧٠٢٥:٢٠١٧.



Certificate of Accreditation

The certificate number: JAS Test – 049

The Testing Laboratory at MAS Centre for Engineering Tests / Amman

Northern Marka - Amman - Jordan
P.O. Box (7821) Amman PC (11118)
Telefax: 4873110
e-mail: taregashour@hotmail.com

This certificate was granted to the lab under the terms of the “Instructions for Administration of Accreditation Procedures of Conformity Assessment Bodies No. (4) for the Year 2016” and the requirements of the International Standard ISO/IEC 17025:2017 to carry out:

**Mechanical, Physical and Chemical Testing of Concrete,
Concrete Pipes, Precast Concrete Curbstone, Ductile Iron Pipes,
Soil, Aggregate, Cement Tiles (Internal & External Use), Building
Stone, Concrete Blocks and Hollow Concrete Blocks for Slabs,
Steel Reinforcing Bars, Plastic Pipes (U-PVC), Plastic Pipes (PE),
Asphalt Mixture According to Annex No. (1)**

Issued in Amman on 11/10/2021 and is valid until 10/10/2026

Accreditation Unit Director

Eng. Lana Marashdeh

- The annexes and the documents submitted in connection with the accreditation certificate are deemed to form an integral part of the certificate. Thereof, any amendments made to the certificate are to be reflected also on them.
- The approved and most recent version of this document can be viewed on AU website at <https://au.gov.jo>
- The accredited laboratory is obliged to issue test reports carrying the accreditation Symbol only in the scope of accreditation specified in annex no. (1), and according to the internal instructions "Conditions of using JAS Symbol and logo No.(6) for the year 2016 and its amendment No. (1) for the year 2017" prepared by the Accreditation Unit.
- The Accreditation Unit is authorized to withdraw this accreditation certificate if the requirements specified in the “Instructions for Administration of Accreditation Procedures of Conformity Assessment Bodies” No.(4) for the year 2016 and the ISO/IEC 17025:2017 are no longer met.